
   
 

   
 

Onderzoek naar ervaringen herindeling Sint Pancras en Koedijk: denk mee! 
 
Beste inwoner van Sint Pancras en Koedijk, 
 
Sinds 2022 is de oude gemeente Langedijk (en daarmee ook Sint Pancras en Koedijk) onderdeel 
van de nieuwe gemeente Dijk en Waard. Onderzoeksbureau Necker gaat onderzoeken wat de 
ervaringen en gevolgen van deze herindeling tot nu toe zijn voor de inwoners van Sint Pancras en 
Koedijk. Voor het onderzoek krijgt u in juni een vragenlijst waarin u kunt aangeven wat uw 
ervaringen zijn met Dijk en Waard. We zijn op zoek naar inwoners van Sint Pancras en Koedijk die 
willen meedenken over welke vragen in de vragenlijst moeten komen. Denkt u mee? 
 
Waar gaat de vragenlijst over? 
Dijk en Waard wil een gemeente zijn die dicht bij de inwoners staat, waarbij inwoners zich 
betrokken voelen en die rekening houdt met de verschillende dorpen en kernen. Met de 
vragenlijst gaan we onderzoeken hoe inwoners deze drie onderwerpen tot nu toe ervaren. 
 
We zijn op zoek naar inwoners die willen meedenken welke vragen over deze onderwerpen in de 
vragenlijst moeten komen. Zo zorgen we ervoor dat zaken die inwoners belangrijk vinden 
terugkomen. We houden hiervoor twee avonden: 

- Voor bewoners van Koedijk: 14 mei van 19.30 tot 21.30 in café de Bonte Koe (Kanaaldijk 
66) 

- Voor bewoners van Sint Pancras: 23 mei van 19.30 tot 21.30 in Dorpshuis de Geist 
(Vinkenlaan 7) 

U kunt zich tot en met 30 april aanmelden via deze link. 
 
Waar gaat het onderzoek over? 
We brengen in het onderzoek eerst in beeld wat de ervaringen met en de gevolgen van de 
herindeling tot nu toe zijn. Vervolgens kijken we wat een duurzame goede oplossing kan zijn voor 
Sint Pancras en Koedijk als de uitkomst van het onderzoek aangeeft dat er iets moet gebeuren. 
Het onderzoek levert gemeente Dijk en Waard inzichten op waar ze als nieuwe gemeente van 
kan leren en voor haar beleid kan gebruiken. 
 
Waarom dit onderzoek? 
We voeren het onderzoek uit in opdracht van het ministerie van Binnenlandse Zaken (BZK). Toen 
de Tweede Kamer instemde met het samengaan van Langedijk en Heerhugowaard, riep ze de 
minister van BZK op om na het samenvoegen de provincie Noord-Holland te vragen de 
herindeling te evalueren. De Tweede Kamer stelde daarbij de vraag of een grenscorrectie van 
Sint Pancras en Koedijk met Alkmaar een duurzame oplossing zou zijn voor de zorgen die er in 
die dorpen leefden tijdens het herindelingsproces.   
 
Wat gebeurt er met de resultaten? 
Na afloop van het onderzoek gaat de gemeenteraad van Dijk en Waard in gesprek over de 
resultaten en op welke manier Dijk en Waard deze resultaten mee kan nemen in haar beleid voor 
de gemeente.  
 

https://necker.survalyzer.eu/dijkenwaardontwerpsessie


   
 

   
 

Hoe kan ik op de hoogte blijven van het onderzoek? 
Wilt u op de hoogte blijven van het onderzoek? De provincie Noord-Holland plaatst de laatste 
updates op deze webpagina.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
De onderzoekers van Necker 
 


